

1.世界

- 【a】 为美国国内因政治对立而产生的分裂祷告，求主赐下和睦的灵，引导人心走向和解。
<https://tinyurl.com/5xnrve6n>
- 【b】 为乌克兰战争的和平进程祷告，求神介入，保护无辜百姓，带来真正且持久的和平。
<https://tinyurl.com/3tx2pn4d>

2.国家

- 【a】 为马来西亚政府在推进改革与经济复苏政策上祷告，求神赐智慧与公义给国家决策者，帮助他们制定利民、惠及弱势群体的措施。
<https://tinyurl.com/355328z3>
- 【b】 为受极端天气影响的社区与家庭祷告，特别是那些在易淹水地区的居民，求主保守民众安全，平安度过恶劣天气。
<https://tinyurl.com/mny9t4na>

3.教会

- 【a】 求主加添教会牧者智慧，使他们在面对社会挑战与属灵争战时，能坚守真理、满有爱心地牧养群羊。
- 【b】 求主加添各服侍者智慧，让教会成为受困者的避难所，积极参与社会关怀，彰显基督的怜悯与公义。

4.家庭

- 【a】 求主帮助家庭成员彼此敞开心扉，真诚沟通，建立深厚的信任关系。
- 【b】 求主用祂的大能医治那些受伤破碎的家庭，带来和好与重建。

The Methodist Issachar Watcher 08-14/01/2026

Prayer items 2nd week of January

1. World

- 【b】** Pray for healing of the divisions caused by political polarization in the United States. May the Lord grant a spirit of peace and guide hearts toward reconciliation.
<https://tinyurl.com/5xnrve6n>
- 【c】** Pray for the peace process in the war in Ukraine. May God intervene, protect innocent civilians, and bring about true and lasting peace.
<https://tinyurl.com/3tx2pn4d>

2. Nation

- 【b】** Pray for the Malaysian government as it advances reforms and economic recovery policies. May God grant wisdom and justice to the nation's decision-makers, guiding them to formulate policies that benefit the people, especially the vulnerable.
<https://tinyurl.com/355328z3>
- 【c】** Pray for communities and families affected by extreme weather, especially those living in flood-prone areas. May the Lord protect their safety and grant them peace amid these harsh conditions.
<https://tinyurl.com/mny9t4na>

3. Church

- 【a】** Pray that the Lord will grant wisdom to church pastors so that, when facing social challenges and spiritual battles, they may steadfastly uphold the truth and shepherd their congregation with love.
- 【b】** Pray for all who serve in ministry, that God would grant them wisdom to make the church a refuge for those in need, actively engage in social care, and embody Christ's compassion and justice.

4. Family

- 【a】** Pray that the Lord will help family members open their hearts to one another, communicate sincerely, and build deep trust.
- 【b】** Pray that the Lord, by His mighty power, will heal the wounded and broken families, bringing about reconciliation and restoration.

Pengawal Isakhar Methodist 08-14/01/2026

Doa minggu kedua Januari

1. Dunia

- [a]** Berdoa bagi perpecahan yang timbul akibat polarisasi politik di Amerika Syarikat. Semoga Tuhan menganugerahkan roh damai dan membimbing hati ke arah perdamaian.
<https://tinyurl.com/5xnrv6n>
- [b]** Berdoa bagi proses keamanan dalam perang di Ukraine. Semoga Tuhan campur tangan, melindungi orang awam yang tidak bersalah, dan membawa keamanan yang sejati serta berkekalan.
<https://tinyurl.com/3tx2pn4d>

2. Negara

- [a]** Berdoa bagi kerajaan Malaysia dalam meneruskan usaha reformasi dan dasar pemulihan ekonomi. Semoga Tuhan menganugerahkan kebijaksanaan dan keadilan kepada para pembuat keputusan negara, membimbing mereka merangka langkah-langkah yang menguntungkan rakyat, terutama golongan yang lemah.
<https://tinyurl.com/355328z3>
- [b]** Berdoa bagi komuniti dan keluarga yang terjejas oleh cuaca ekstrem, khususnya mereka yang tinggal di kawasan yang mudah dilanda banjir. Semoga Tuhan memelihara keselamatan mereka dan memberikan ketenangan dalam menghadapi cuaca buruk.
<https://tinyurl.com/mny9t4na>

3. Gereja

- [a]** Berdoa agar Tuhan menambahkan kebijaksanaan kepada para pendeta gereja supaya, dalam menghadapi cabaran sosial dan peperangan rohani, mereka dapat berpegang teguh kepada kebenaran serta memelihara umat dengan kasih sayang.
- [b]** Berdoa bagi semua yang melayani, agar Tuhan memberi mereka kebijaksanaan supaya gereja menjadi tempat perlindungan bagi mereka yang memerlukan, aktif dalam peduli masyarakat, dan menunjukkan belas kasihan serta keadilan Kristus.

4. Keluarga

- [a]** Berdoa agar Tuhan membantu ahli keluarga untuk saling membuka hati, berkomunikasi dengan ikhlas, dan membina kepercayaan yang mendalam.
- [b]** Semoga Tuhan, dengan kuasa-Nya yang besar, menyembuhkan keluarga yang luka dan hancur, serta membawa perdamaian dan pemulihan.